

Date: 2024/05/06 التاريخ:
Reference: 2024/372 المرجع:

M/s Boursa Kuwait
State of Kuwait

المحترمين السادة/ بورصة الكويت
دولة الكويت

Greetings,

تحية طيبة وبعد ،،،

Disclosure of Material Information:

الإفصاح عن المعلومات الجوهرية:

Invitation for Board of Directors Meeting on 9 May 2024

الدعوة لانتقاد اجتماع مجلس الإدارة بتاريخ 9 مايو 2024

Reference to the above and to the requirements of Clause (26) of Article 4-1-1 specified in Module 10 ("Disclosure and Transparency") of the Executive Regulations of Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activity and their amendments, please find attached the disclosure form pertaining to material information.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى متطلبات البند (26) من المادة 4-1-1 من الكتاب العاشر ("الإفصاح والشفافية") من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، مرفق طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير ،،،

Faisal M. Sarkhou
Chief Executive Officer

فيصل منصور صرخوه
الرئيس التنفيذي

KAMCO
INVEST 15

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

| 6 May 2024 | 6 مايو 2024 | التاريخ Date |
|--|---|---|
| Kamco Investment Company K.S.C (Public) | شركة كامكو للاستثمار ش.م.ك (عامة) | اسم الشركة المدرجة Name of Listed Company |
| <p>We would like to inform you that the Board of Directors of Kamco Investment Company K.S.C (Public) ("Kamco Invest") will hold its meeting on Thursday, 9 May 2024 at 1:00 pm to discuss and approve the following items:</p> <ul style="list-style-type: none"> › Interim Reviewed Financial Statements for the financial quarter ended 31/03/2024. › Other items on the agenda. | <p>نحيطكم علماً بأن مجلس إدارة شركة كامكو للاستثمار ش.م.ك.ع ("كامكو إنفست") سوف يعقد اجتماعه يوم الخميس الموافق 9 مايو 2024 عند الساعة 1:00 ظهراً، لمناقشة واعتماد البنود التالية:</p> <ul style="list-style-type: none"> › البيانات المالية المرحلية المراجعة لفترة الثلاث أشهر المنتهية في 2024/03/31. › باقي البنود المدرجة على جدول الأعمال. | المعلومة الجوهرية Material Information |
| Not Applicable | لا يوجد | أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Effect of Material Information on the Company's Financial Position |